

《单词百科:hawthorn是什么意思?hawthorn怎么发音?hawthorn的解释和用法》

英语单词hawthorn是什么意思?hawthorn怎么读?hawthorn怎么发音?简答网为您整理了hawthorn的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hawthorn怎么读

hawthorn的读音:[h :θ :n]

hawthorn的意思

1、n.山楂;山楂树;

hawthorn的近义词

1、haw v.发“呃”声;

hawthorn的双语例句

1、 Hawthorn stem and leaf decoction of Staphylococcus aureus and Bacillus anthracis is also a disincentive.

山楂茎、叶煎剂对金黄色葡萄球菌和炭疽杆菌也有抑制作用.

2、 Except Dahuangmianzha a yellow hawthorn cultivar , the content of anthocyanin increased greatly during coloring of fruit.

花青素含量除大黄面楂外,在果实着色期迅速上升.

3、 Hawthorn cake will break into mud after adding spices to reconcile into juice.

将山楂糕打烂成泥后加入调料调和成汁即可.

4、 Shukang Tiegao: Hawthorn nuclear refined zinc oxide cream leather matrix blood circulation.

舒康贴膏: 山楂核精氧化锌皮膏基质活血化瘀.

5、 Bouquet: Delicate , Persistent Beading, rich yet subtle bouquet with hints of hawthorn, almonds, and toast.

气味: 细致,气泡持久.带有精致的山楂, 杏仁和烤面包味道.

6、 The variety of fruits is also remarkable, such as famous Chinese date, hawthorn, apple and peach.

林果品种也很多, 大枣、 山楂、 苹果、 桃等久负盛名.

7、 Hawthorn powder: invigorate and dissolve silt, clear the harmful substances in intestines, facilitate defecation.

山楂粉: 活血化瘀, 清除肠道有害物质, 促进排便.

8、 Conclusion: Solid dispersion improved the stability and dissolution of compound hawthorn dropping pills.

结论: 复方山楂滴丸固体分散体提高了药物稳定性和溶解性.

9、 Refined as the main material in pine pollen, dandelion, honeysuckle, hawthorn and other scientific compatibility, finely.

以精制松花粉为主要原料, 与蒲公英、 金银花、 山楂等科学配伍, 精制而成.

10、 Hawthorn is burned to purify and to draw faerie to your eye.

燃烧着的山楂用作净化,使你的眼睛靠近仙境.

11、 CONCLUSION The freeze drying powder of total flavonoids in hawthorn leaf can markedly relieve myocardial ischemia.

结论不同剂量山楂叶总黄酮冻干粉可明显缓解心肌缺血症状.

12、 The hummingbird perches on a twig of the hawthorn.

小蜂鸟栖在山楂树枝上.

13、 Hawthorn for medicinal, our ancestors had knowledge of ancient books of accounts have more.

对于山楂的药用, 我们的祖先早有认识,古书中也有较多的记述.

14、 Much of the track had become overgrown with hawthorn.

小路上很多地方都长满了山楂树.

15、 The resistance of chinara, hawthorn and ural false spiraea are relatively low, which maybe bring problems.

二球悬铃木、 山楂等抗性相对较弱, 使用再生水灌溉可能产生问题.

16、 Hawthorn as a medicine in ancient China, there are a lot of medical records.

山楂作为一种药材,在我国古代很多医书中都有记载.

17、 Now the hawthorn is coming in the knot.

现在山楂就要发芽了.

18、 Oh, that's hawthorn root. It increases circulation.

哦, 那是山楂根. 能增进循环.

以上是简答网为您整理的hawthorn怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于hawthorn

的用法、hawthorn的释义、

hawthorn的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hawthorn>

